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van ELS STERCKX
datum: 13 februari 2020

aan HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, 
WERK, SOCIALE ECONOMIE EN LANDBOUW

Dierensterfte in stallen  -  Onderzoek en cijfergegevens

Uit een recent onderzoek door de Partij voor de Dieren in Nederland blijkt dat er jaarlijks 
30 miljoen dieren sterven in Nederlandse stallen. Het gaat om onder meer stierkalveren, 
edelherten, fokrammen, vleeskonijnen, nertsen, waterbuffels, geitenlammetjes en 
vleeskoeien.

1. Zijn er voor Vlaanderen cijfers bekend of is er al onderzoek gebeurd over het aantal 
dieren dat in stallen sterft? Zo ja, kan de minister deze informatie bezorgen en welke 
conclusies kunnen daaruit getrokken worden? 

2. Indien er in Vlaanderen geen cijfers worden bijgehouden of nog geen onderzoek is 
gebeurd, acht de minister het nuttig om ter zake wel cijfers te verzamelen of 
onderzoek te doen? 

Indien niet, waarom niet? 

Indien wel, welke initiatieven neemt de minister?



HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, 
WERK, SOCIALE ECONOMIE EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 364 van 13 februari 2020
van ELS STERCKX

Het dierengezondheidsbeleid, incl. de identificatie, registratie en traceerbaarheid van 
landbouwdieren vanaf de geboorte tot de dood, is een bevoegdheid van de federale 
overheid. Mijn diensten beschikken niet over sterftecijfers gezien dit beleid wordt 
uitgevoerd door het Federaal Voedselagentschap in samenwerking met de vzw 
Dierengezondheidszorg Vlaanderen.


